
Birželio 10 d. Visagino kūrybos namų konferencijų salėje vyko Jaunimo reikalų
tarybos išvažiuojamasis posėdis. Jaunimo reikalų taryba yra prie Jaunimo reikalų
de par tamento prie Socialinės apsaugos ir darbo ministerijos visuomeniniais pagrin -
dais veikianti kolegiali patariamoji institucija, kuri sudaroma lygiateisės partnerystės
pagrindu iš valstybės institucijų, įstaigų ir Lietuvos jaunimo organizacijų tarybos
deleguotų atstovų.

Posėdyje dalyvavo Visagino savivaldybės vadovai – merė Dalia Štraupaitė, me -
ro pavaduotoja Tamara Gaivoronskaja ir administracijos direktorius Sergejus Micke-
vičius, savivaldybės tarybos narys Jevgenijus Šuklinas, Visagino įstaigų, jauni mo ir
su jaunimu dirbančių nevyriausybinių organizacijų, ugdymo įstaigų atstovai.

Posėdžio pradžioje įžangos žodį susirinkusiesiems tarė merė Dalia Štraupaitė.
Savo kalboje merė papasakojo apie Visaginą, pabrėžė, kad Visaginas yra jau -
niausias daugiatautis miestas Lietuvoje. Merė pasidžiaugė mūsų jaunųjų visa -
giniečių laimėjimais įvairiose srityse, t. y. sporto, mokslo, kultūros ir kt. 

Švietimo, kultūros ir sporto skyriaus vyr. specialistas Laimonas Abarius pristatė
svečiams ir renginio dalyviams Visagino jaunimo situaciją. Po pristatymo vyko
diskusija tema „Jaunimo pilietiškumo raiška daugiatautėje aplinkoje. Visagino atve-
jis“. Buvo kalbama apie Visagino jaunimo pilietiškumo ugdymą, migracijos, užim-
tumo ir nedarbo problemas Visagino savivaldybėje.

Po tarybos posėdžio svečiai apsilankė Ignalinos AE informaciniame centre,
Visagino kūrybos namų Atvirame jaunimo centre ir Visagino sporto centre.

На встрече 
с председателями 
садовых обществ

В среду, 8 июня, директор
администрации самоуправле-
ния Сергей Мицкевич встре -
ти лся с председателями
са довых обществ. Основная цель встречи - обсудить проблемы, связанные с
упорядочением отходов. На территории самоуправления планируется осуще-
ствить проект, направленный на дальнейшее развитие системы упорядочения
отходов. В рамках этого проекта в черте городе намечается установить на су-
ществующих площадках полуподземные контейнеры для вторичного сырья,
а в садовых обществах - оборудовать площадки с твердым покрытием для
сбора отходов. Поэтому главная тема состоявшейся рабочей встречи - опре-
делить места расположения площадок для сбора отходов на территории са-
довых обществ. 

Директор также отметил, что ситуация с утилизацией отходов в садовых
обществах значительно улучшилась, а это не может не радовать. Однако еще
есть садоводы, которые не придерживаются правил по упорядочению отходов
и оставляют отходы и мусор в местах, не предназначенных для этого. Дирек-
тор просит всех садоводов быть ответственнее и добросовестно выполнять
установленные правила.

В
ЕЖЕНЕДЕЛЬНЫЙ  ИНФОРМАЦИОННЫЙ  ВЫПУСК

Распространяется БЕСПЛАТНО

Savivaldybė  informuoja

№24/986  17 июня 2016 г.     Выходит по пятницам

Самоуправление информирует 

Mero naujienos .................................Новости от мэра

каждый
дом

Skaitykite VKD el. formatu  web.sugardas.lt Читайте ВКД в электронном формате на web.sugardas.lt

�

Administracijos direktorius Sergejus Mickevičius infor-
muoja apie vykdomą veiklą.

Директор администрации Сергей Мицкевич информи-
рует о выполняемой работе.

Birželio 9 d. Visagine įvyko Japoni-
jos kultūros pristatymo renginys „Mažoji
Japonija“, skirtas Lietuvos ir Japonijos
diplomatinių santykių 25-mečiui pami -
nėti. Renginyje dalyvavo Japonijos ne -
paprastasis ir įgaliotasis ambasadorius
Toyoei Shigeeda su žmona Michiko

Birželio 13 d. Visagine su darbiniu vi -
zitu lankėsi Dagdos savivaldybės de le ga -
cija, vadovaujama Dagdos savival dybės
merės Sandros Viškurės.

Š. m. balandžio 29 d. Europos te ri to  rinio
bendradarbiavimo tikslo 2014–2020 m. Lat -
vi jos ir Lietuvos ben dra dar biavimo per sieną
programa paskelbė 1-ąjį kvietimą teikti pro -
jektų paraiškas. Pagrindinis svečių iš Latvi-
jos vizito tikslas yra susitikti su potencialiais
projektų partneriais (Visagino savi val dybės
administracija, Visagino kūry bos namų ir Vi -

sa gino kultūros centro ben druo  menėmis) ir
aptarti naujus bendradarbiavimo per sieną
iššūkius ir galimybes.

Dagdos merė, lydima Visagino kūrybos
namų direktoriaus pavaduotojos Rimutės
Černovienės, apsilankė ir pas savival dybės
merę Dalią Štraupaitę, kuri labai šiltai ir drau -
 giškai priėmė garbingą viešią ir pasi džiaugė
mūsų miestų partnerių bendra darbiavimo
aktyvumu bei pasiektais re     zul tatais. Naudo-
damasi proga, merė pa kvie tė Dagdos krašto
atstovus į mūsų miesto šventę, kuri vyks
rugpjūčio 5–6 dienomis.

Mūsų sportininkai tarp geriausiųjų 
irklavimo čempionate

Birželio 10 d. Portugalijoje, Montemoro
mieste, baigėsi VII Pasaulio studentų baidarių
ir kanojų irklavimo čempionatas. Mūsų spor-
tininkai, atstovaujantys savo universitetams,
atvežė į Vi  sa giną pilną medalių komplektą.

Vadimas Korobovas C-1 200 m rungtyje
iškovojo aukso medalį. Jis distanciją įveikė
per 42.728 s, antras finišavo lenkas M. Lub-
niewskis (44.028 s), trečias prancūzas L. Loi-
cas (44.648 s).

Sidabro medalį K-4 200 m rungtyje iško-
vojo Artūras Seja. Bronzą C-2 200 m rung-
tyje iškovojo Jevgenijus Kuračionokas
kartu su savo porininku iš Šiaulių Osvaldu
Murza. 

Nuoširdžiai sveikiname mūsų sportininkus, garsinančius ne tik Visaginą, bet ir
Lietuvą visame pasaulyje, su aukštais pasiekimais tarptautinėse varžybose. Tokie
puikūs rezultatai – tai kasdienio sunkaus darbo, kantrybės, tikėjimo savimi rezulta-
tas, kuriuo džiaugiasi ir didžiuojasi jūsų treneriai, artimieji, visi visaginiečiai ir visa
Lietuva. Linkime Jums ir Jūsų treneriams ir toliau garsinti mūsų mylimo Visagino
vardą ir žengti pergalių keliu. 

Sėkmės ir tvirtybės Jums!

Shi geeda, Japonijos ambasados atsto-
vai, Visagino savivaldybės merė Dalia
Štraupaitė, administracijos direktorius
Sergejus Mickevičius ir jo pavaduotojas
Sigitas Šiupšinskas. 

Renginys prasidėjo meistro Sekisai
Takemae kaligrafijos meno demonstra -
cija. Kaligrafija – tai hieroglifų improvi -
za  cijos, linijos kalba ant popieriaus,
pagaminto iš ryžių.

Japonija ir arbatos gėrimas – neat sie -
 jami dalykai. Arbatos gėrimo  cere mo   nija
buvo pristatyta ir vi sa gi nie čiams. Ura-sen -
ke mokyklos meistrė Soubi, Japonijos
ambasadoriaus žmona Mi chiko Shigeeda
demonstravo arbatos gėrimo ceremoniją
ir papasakojo apie šią tradiciją.

Renginio metu taip pat buvo pris-
tatytas tradicinis japonų rūbas – kimo -
no, kuris yra ne tik drabužis, bet ir meno
kūrinys. Visaginiečiai ir miesto svečiai
turėjo galimybę apsirengti kimono ir
yukata (vasaros kimono).
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Visagine lankėsi Dagdos savivaldybės delegacija

Japonijos kultūros 
pristatymas 
renginyje 
„Mažoji Japonija“
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Visagine vyko Jaunimo
reikalų tarybos posėdis

В четверг, 9 июня, в Сейме был пред-
ставлен годовой доклад Президента Ли-
товской Республики Дали Грибаускайте.
На это традиционное ежегодное меро-
приятие были приглашены руководители
всех самоуправлений страны. Как со-
общает мэр самоуправления Даля
Штраупайте, президент Литвы в своем
докладе отметила важные моменты. Так,
президент подчеркнула ряд позитивных
изменений. Например, в Индексе эконо-
мической свободы Литва поднялась на
13-е место среди 180-ти государств мира.
Достигнута энергетическая независи-
мость, которая уже начинает отражаться
в виде падающих цен на электроэнергию
и газ. Литва приобрела колоссальный по-
тенциал для роста, настоящее время для
страны - благоприятный период для бы-
строго развития. 

Вместе с тем в докладе были от-
мечены и негативные моменты, которые
не позволяют стране сделать шаг в ка-
чественно новый этап развития госу-
дарства. Об этом справедливо говорят и
жители страны, задавая вопрос, почему
результаты экономического роста не от-
ражаются на уровне жизни. О причинах
такого положения президент сказала:

«Существует трясина номенклатурной
зависимости. Мы вязнем в коррупцион-
ном болоте, утрачиваем способность
мыслить и действовать по-государствен-
ному. Поэтому необходимо открыто дис-
кутировать о качестве государственного
управления, о дальнейшем пути разви-
тия государства». И далее Д. Грибаус-
кайте отметила: «К сожалению, даже
после серьезных инвестиций в анали-
тику, подготовку стратегии развития, мы
должны признать свою стратегическую
несостоятельность.

Необходимо вернуться к рецептам,
давно выписанным Европейской комис-
сией и Организацией экономического
сотрудничества и развития. А рецепты
следующие: Литве необходимо снижать
уровень бедности и социального нера-
венства, так как разница в уровне дохо-
дов у нас самая высокая в Европейском
союзе. Нужно преобразовать пенсион-
ную систему (половина пенсионеров по-
лучают менее 200 евро в месяц);
необходимо решать демографические
проблемы, эффективнее собирать на-
логи, стремиться к развитию инноваций,
к качеству обучения, которое отвечало
бы потребностям рынка труда».

О ежегодном докладе президента страны

В понедельник, 13 июня, Висагинас впервые посетил
генеральный директор Департамента физкультуры и
спорта Эдис Урбанавичюс. Состоялась встреча с руковод-
ством самоуправления, на которой рассматривались пер-
спективы развития спорта в городе. В этом рабочем
совещании принял участие член Сейма Альгимантас Дум-
брава. Мэр Даля Штраупайте, прежде всего, сообщила
руководителю департамента о том, что наш город стре-
мится получить статус спортивной столицы Литвы. Для
этого есть основания, убеждена мэр: «У нас развивается
и совершенствуется инфраструктура спорта. Но, главное,
постоянно пополняется копилка побед висагинских спорт-
сменов, достигающих отличных результатов на соревно-
ваниях мирового уровня в разных видах спорта.
Например, на чемпионате мира по гребле на байдарках
и каноэ среди студентов, который на днях прошел в Пор-

тугалии, висагинцы завоевали целый комплект медалей:
Вадим Коробов - золото, Артурас Сея - серебро, Евгений
Курачонок - бронзу». 

Стремясь получить для Висагинаса статус спортивной
столицы, руководство самоуправления подготовило специ-
альный план по достижению этой цели. Кроме существую-
щих спортивных объектов, планов по реконструкции части
из них, планируется обустройство спортивных лагерей; на
территории города намечено создать и центр рекреации и
реабилитации для спортсменов, который можно будет со
временем создать на базе одного из пустующих городских
объектов. Нужна и структурная реорганизация висагин-
ского спортцентра: школа акробатики должна быть пере-
дана в ведение Департамента физкультуры и спорта.
Особое внимание во время встречи было уделено вопро-
сам, связанным со строительством гребной базы.

Руководитель Департамента 
физкультуры и спорта - 

в Висагинасе
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